
Interpelláció Ács Rezső Polgármester Úr részére. 

Áldatlan állapototok a piacon 

A legutóbbi közgyűlésen a piaccal kapcsolatban keserű kérdést fogalmaztam meg: 

Nem kéne téli szünetet elrendelni a piac működésében? 

A városban tíz éve még volt egy működő piac. Nem túl szép, de működött. Volt fedett és 

kültéri része. Télen be lehetett menni a csarnokba, nem fagyott össze sem az eladó sem a 

vásárló, sem az áru. Aztán jött a Fideszes városvezetés, terveztetett a házi tervezőjével és 

építtetett, házi kivitelezőjével a zalaegerszegi ZÁÉV-vel ezernyolcszáz millió forintért egy 

másikat. A piacot észak felé kinyitott üvegfedővel is lefedték. Hurrá mondták sokan az elsőre 

impozánsnak látszó építményre. Már akkor kritikaként megfogalmaztuk a parkolók 

szűkösségét és a huzatot. A forró nyári napokat kivéve, elviselhetetlen az árusoknak és a 

vevőknek egyaránt. A tető is olyan magasan van, hogy a csapó eső ellen nem véd. 

A mostani hideg tél kisöpörte a piacot.  

Aki télen arra vetődött azt látta, hogy üres, alig van pár sietős vásárló.A város vezetése az 

elhibázott koncepció miatt tönkre tette, teszi a kistermelőket, a kiskereskedőket, ezzel csak a 

multikat támogatja. Méginkább beszoktatja a szekszárdiakat a Sparba, a Tescoba, stb. 

Leszoktatja a kertészkedésről azokat a kisembereket, akik elvitték kis portékájukat a piacra, 

télen a tüzelő utánpótlás, vagy kevéske nyugdíj kiegészítés okán. Nem elég, hogy drága a 

stand-, a parkoló-bérlet, a helypénz, elviselhetetlen a hideg is.  

Ötletelve nem lehet várost vezetni. Mára az látszik, sem a város, sem a lakossága nem 

érdekli önöket, csak a haverok zsebének a tömése.  

Nem az a baj, hogy 27 éve nem volt a városnak szekszárdi polgármestere, hanem az hogy 

nem képesek demokratikusan együttműködni a város érdekében a "haverokon" kívül 

senkivel. 

A piac ékes példája annak, hogy az önkormányzatiság írott és íratlan szabályait felrúgva, 

csak erre képesek. 

Tetszettek volna jobb eredményt elérni a választáson, volt Polgármester Úr reakciója. Ezzel 

szemben az igazság, hogy nem jogosította fel a Fideszes városvezetést senki, hogy 

kihagyjanak mindenkit a beruházások előkészítésből és a döntésekből.  Csak emlékeztetőül: 

Szekszárdon a polgármesterre a választópolgárok 19 %-a, a Fidesz-KDNP-s képviselőkre 18% 

szavazott 1389 szavazattal kevesebb, mint az ellenzékre. A közgyűlésben mégis kétharmados 

a többségük a sunyi választási törvény miatt. 

Nem kisvasutat, kalandparkot, 100 év alatt sem megtérülő hőtávvezetéket kéne építeni, 

hanem először az elrontott piacot helyrehozni. 



2017-02-17 

 Rácz Zoltán 

 önkormányzati képviselő 


